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Description automatically generated]Request for Consultant Services Proposal (RFP)

	[bookmark: _Hlk116471380]Solicitation Title:
	Consultant for provision of technical assistance to Tuberculosis Prevention Centers 

	Solicitation Number:
	TB-24-028

	Submit Questions and Proposal to:
	Procurement.TB.TJ@fhi360.org 

	Date of Issue of RFP:
	November 08, 2024

	Date Proposal Due:
	November 15, 2024

	Estimated term of the contract with the selected candidate
	November 25, 2024 – September 30, 2025

	Region 
	GBAO


Background
FHI 360 is a global organization that mobilizes research, resources, and relationships so people everywhere have access to the opportunities they need to lead full and healthy lives. With collaborations in over 60 countries, we work directly with local leaders to advance social and economic equity, improve health and well-being, respond to humanitarian crises, and strengthen community resilience. We share data-driven insights and scalable tools that expand access and equity so communities can effectively address complex challenges, respond to shocks, and achieve thriving futures.
The End Tuberculosis (TB) Tajikistan Activity is based in Dushanbe, Tajikistan, and is funded by the United States Agency for International Development (USAID) to advance evidence-based solutions to increase early TB detection, improve treatment access and cure, and halt the cycle of transmission to prevent TB and drug-resistant TB. To achieve these overarching aims, the USAID End Tuberculosis Tajikistan Activity will implement a locally led people and community-centered care model to reach every person with TB, enhanced by digital technology and strategic innovations to improve TB systems and services. This five-year activity will reach all health system levels to support the Government of Tajikistan’s goal to end TB.
Purpose of the Request
Branch of "Family Health International" (FHI 360) in Tajikistan, in close cooperation with the Ministry of Health and Social Protection of the Population of the Republic of Tajikistan (hereinafter MoHSPP) implements the joint efforts of the USAID End TB Tajikistan Activity. The project aims to improve systemic measures for screening, identification, diagnosis, and treatment of all forms of tuberculosis, as well as coordinate intersectoral work on the registration, accounting, and management of TB patients and their contacts.
The main objective of this request is to hire a Consultant to provide technical assistance to Tuberculosis Prevention Centers (hereinafter referred to as TB Centers) in the practical implementation of the Ministry of Health and Social Protection of the Population of the Republic of Tajikistan (MoHSPP RT) Orders No. 479 dated July 22, 2023, No. 497 dated July 30, 2024, and No. 710 dated October 16, 2024, on strengthening epidemiological surveillance measures for TB cases in Tajikistan.
Main tasks of the Consultant for technical assistance:
· Assisting in coordinating the work on planning, organizing, and conducting TB screening among contacts.
· Assisting in implementing the Individual Card (IC) system in TB Centers, to be completed for all contacts and individuals who independently seek care at TB Centers.
· Assisting in planning, organizing, and conducting a set of activities to cover TB infection (TBI) contacts with necessary Tuberculosis Preventive Treatment (TPT) and filling out the Electronic Platform for tracking TBI and TPT.
Scope of Work and Deliverables:
	#
	Activity
	Period 
	Task
	Days
	Deliverable

	1
	Assistance in coordinating the work on planning, organizing, and conducting TB screening among contacts.
	25 November 2024 – 30 September 2025
	Assistance in monitoring the timely submission of urgent notifications from TB Centers regarding new tuberculosis cases to the Centers for State Sanitary and Epidemiological Surveillance (hereinafter - SSES)
	3
	The State Sanitary and Epidemiological Surveillance Center receives emergency notifications of new TB cases detected and diagnosed within 24 hours.

	
	
	
	Assistance to phthisiatricians in coordinating measures for organizing and conducting diagnostics among TB contacts.
	3
	Completed IC forms for 100% of TB contacts identified by the State Center for Sanitary and Epidemiological Surveillance (SSES)

	2
	Assistance in implementing TB Centers' Information and Knowledge (IC) systems, filled out for all contacts and individuals who independently approach TB centers
	December 2024 - September 2025
	Assist TB Specialists in the timely completion of Individual cards (IC) forms for all self-referrals for diagnostics directly at TB Centers.
	3
	Completed IC (Individual Cards) form for all individuals who have sought help with a confirmed case of active tuberculosis.

	
	
	
	Assist in monitoring the timely initiation of treatment for all patients with a confirmed diagnosis of tuberculosis.
	3
	100% coverage of treatment for all individuals with a confirmed diagnosis of tuberculosis.

	
	
	
	Assist in verifying data in individual cards (IC) and transferring them to the Database Specialist for the timely input of information into the electronic database.
	3
	100% of ICs entered into the electronic database.

	
	
	
	Data collection, verification, and preparation of monthly and quarterly reports for the entire cascade of TBI and TPT (monitoring of contacts)
	3
	Report on the TBI and TPT cascade.

	3
	Assistance in planning, organizing, and conducting a set of activities for covering contacts with TBI with necessary TPT and filling out the Electronic Platform for tracking TBI and TPT. Monitoring of preventive treatment (TPT) and filling out the Electronic Platform for TPT
	December 2024 - September 2025
	Assistance in identifying the circle of contacts and covering them with a skin test to detect TBI.
	3
	Contacts identified and tested for TBI.

	
	
	
	Assistance to TB centers in covering all individuals with TBI with the necessary TPT
	3
	All individuals with TBI covered with TPT.

	
	
	
	Assistance to TB centers in the timely entry of data into the electronic TB and TPT journal
	3
	Data on all contacts, TBI cases, and TPT coverage are verified and entered in a timely manner.

	
	
	
	Provision of an analytical report on TBI and TPT for GBAO (Gorno-Badakhshan Autonomous Region)
	3
	Monthly statistical and descriptive report submitted no later than the 5th day of the month following the reporting period.

	Total  
	30
	



Minimum qualification requirements

· Higher medical education (phthisiology, infectious diseases, public health).
· At least 5 years of professional experience in tuberculosis services.
· Management and communication skills with various healthcare structures.
· Position open to Tajik citizens or individuals legally authorized to work in Tajikistan and residing permanently in GBAO.

Required Documentation for submitting: 
1. CV/Resume: Provide a detailed CV or resume highlighting your relevant experience and qualifications.
2. Cover Letter: Include a cover letter explaining how your experience aligns with the Scope of Work (SoW) outlined above. Additionally, specify your gross daily rate, inclusive of all applicable taxes (15% and 2%).
3. References: Provide contact information for two professional references who can attest to your qualifications and experience.

Applications missing any of the required documents will not be considered. Only candidates who are shortlisted will be contacted for the next stage of the selection process.

Contract mechanism:
Service Agreement with a fixed price in Tajik Somoni will be concluded with the candidate whose proposal most closely matches the requirements described in this request. Fulfillment of all tasks according to the current SoW is from November 25, 2024, until September 30, 2025.

Payment procedures:
Payment based on results is made upon completion of tasks under this SoW, after receiving the invoice and the acceptance/confirmation act by the Supervisor on satisfactory delivery of results. Payment will be made in Tajik somoni, net of taxes, in accordance with the contract.

Evaluation Criteria: Applications will be evaluated in accordance with the following criteria:

1. Relevant prior experience (60%)
2. Education (10%)
3. Financial Proposal (30%)

Response deadline & format:
1. Responses to this RFP should be submitted by email to procurement.TB.TJ@fhi360.org  with the Subject line: “Consultant to provide technical assistance to tuberculosis prevention centers”
2. Responses must be received no later than November 15, 2024, 5:00 PM Dushanbe time. Proposals received after this date and time may not be accepted and shall be considered non-responsive.
3. Clarificatory questions will be accepted until November 14, 2024, and should be submitted only by e-mail to procurement.TB.TJ@fhi360.org   

FHI 360 Disclaimers
· FHI 360 may perform a background check on any selected Consultant candidates.
· FHI 360 may cancel the solicitation and not award
· FHI 360 may reject any or all responses received
· Issuance of the solicitation does not constitute an award commitment by FHI 360
· FHI 360 reserves the right to disqualify any offer based on failure of the offeror to follow solicitation instructions
· FHI 360 will not compensate any offeror for responding to solicitation
· FHI 360 reserves the right to issue award based on initial evaluation of offers without further discussion
· FHI 360 may choose to award only part of the activities in the solicitation, or issue multiple awards based on the solicitation activities
· FHI 360 reserves the right to waive minor proposal deficiencies that can be corrected prior to award determination to promote competition
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Description automatically generated]                       Запрос на Предоставление Предложений (RFP)
       Проект USAID по ликвидации туберкулеза в Таджикистане

	Название запроса:
	[bookmark: _Hlk179385003]Консультант по оказанию технической помощи центрам защиты населения от туберкулеза

	Номер запроса:
	TB-24-028

	Вопросы и предложения должны быть высланы:
	Procurement.TB.TJ@fhi360.org 

	Дата запроса:
	08 ноября 2024 г.

	Дата получения предложений:
	15 ноября 2024 г.

	Предполагаемый срок Договора с отобранным кандидатом:
	25 ноября 2024 – 30 сентября 2025

	Регион
	ГБАО





Об организации
FHI 360 - это глобальная организация, которая мобилизует исследования, ресурсы и взаимоотношения, чтобы люди во всем мире имели доступ к возможностям, необходимым им для ведения полноценной и здоровой жизни. Сотрудничая более чем в 60 странах, мы работаем напрямую с местными лидерами для достижения социальной и экономической справедливости, улучшения здоровья и благосостояния, реагирования на гуманитарные кризисы и укрепления жизнестойкости сообществ. Мы делимся информацией, основанной на данных, и масштабируемыми инструментами, которые расширяют доступ и равенство, чтобы сообщества могли эффективно решать сложные задачи, реагировать на потрясения и добиваться процветающего будущего.
Проект по ликвидации туберкулеза (ТБ) в Таджикистане базируется в Душанбе, Таджикистан, и финансируется Агентством США по международному развитию (USAID) с целью продвижения научно обоснованных решений для повышения уровня раннего выявления туберкулеза, улучшения доступа к лечению и излечиваемости, а также прекращения цикла передачи инфекции для профилактики туберкулеза и лекарственно-устойчивых форм ТБ. Для достижения этих всеобъемлющих целей в рамках Проекта USAID по ликвидации туберкулеза в Таджикистане будет внедрена модель оказания помощи, ориентированная на местных жителей и сообщество, чтобы охватить каждого больного туберкулезом, усиленная цифровыми технологиями и стратегическими инновациями для улучшения противотуберкулезных систем и услуг. Это пятилетнее мероприятие охватит все уровни системы здравоохранения, чтобы поддержать цель правительства Таджикистана по искоренению туберкулеза.
Цель запроса
Филиал «Фемили Хелс Интернешнл» (ФХИ 360) в Таджикистане в сотрудничестве с Министерством здравоохранения и социальной защиты населения Республики Таджикистан (далее - МЗСЗН РТ) совместно реализуют  Проект USAID по ликвидации туберкулёза в Таджикистане, направленный на улучшение системных мер по скринингу. выявлению, диагностике и лечению всех форм туберкулеза, а также координацию межсекторальной работы по регистрации, учету и ведению пациентов с ТБ и их контактных.
Основной целью данного запроса является найм консультанта по оказанию технической помощи центрам защиты населения от туберкулеза (далее - ТБ Центры) в практической реализации Приказов МЗСЗН РТ №479 от 22.07.2023г, №497 от 30.07.2024 года и №710 от 16.10.2024 года об усилении мер эпидемиологического надзора над случаями ТБ в Таджикистане. 
Основные задачи Консультанта по оказанию технической помощи:
1. Содействие в координации работы по планированию, организации и проведению ТБ скрининга среди контактных лиц. 
2. Содействие во внедрении в практику ТБ Центров Индивидуальной карты (далее – ИК), заполняемые на всех контактных лиц и лиц, самостоятельно обращающихся ТБ центры.
3. Содействие в планировании, организации и проведению комплекса мероприятий по охвату контактных с туберкулезной инфекцией (ТБИ) необходимым профилактическим лечением ТБ (ПЛТБИ) и заполнения Электронной платформы отслеживания ТБИ и ПЛТБИ.

Техническое Задание и ожидаемые результаты:
	#
	Деятельность 
	Период
	Задача
	Кол-во дней
	Ожидаемый Результат

	1
	Содействие в координации работы по планированию, организации и проведению ТБ скрининга среди контактных лиц
	25 Ноября 2024 - 30 Сентября 2025
	Содействие в отслеживании своевременной отправки экстренных извещений от ТБ Центров о новых случаях заболевания туберкулезом в адрес Центров государственного санитарно эпидемиологического надзора (далее -ЦГСЭН)
	3
	ЦГСЭН горрайонов получают Экстренные извещения о новых случаях ТБ в течения 24 часов с момента диагностирования 

	
	
	
	Содействие фтизиатрам в координации мер по организации и проведению диагностики среди контактных ТБ
	3
	Заполненные ИК на 100% контактных ТБ, определенных ЦГСЭН

	2
	Содействие во внедрении в практику ТБ Центров ИК, заполняемые на всех контактных лиц и лиц, самостоятельно обращающихся ТБ центры.
	25 Ноября 2024 - 30 Сентября 2025
	Содействие фтизиатрами по своевременному оформлению ИК на все самообращения на диагностику   непосредственно в ТБ Центры
	3
	Заполненные ИК на всех обратившихся с подтверждённым случаем активного ТБ  

	
	
	
	Содействие в отслеживание своевременного начала лечения для всех пациентов с подтвержденным диагнозом туберкулезом
	3
	100% охват лечением всех лиц с подтверждённым ТБ

	
	
	
	Содействие в верификации данных в ИК и передаче их Специалисту базы данных для своевременного ввода информации в электронную базу
	3
	100% ИК внесены в электронную базу 

	
	
	
	Сбор данных, верификация и формирование ежемесячного и ежеквартального отчета по всему каскаду ТБИ и ПЛТБИ (отслеживания контактных)
	3
	Отчет каскада ТБИ и ПЛТБИ  

	3
	Содействие в планировании, организации и проведению комплекса мероприятий по охвату контактных с ТБИ необходимым ПЛТБИ и заполнения Электронной платформы отслеживания ТБИ и ПЛТБИ. Отслеживание профилактического лечения (ПЛТБ) и заполнения Электронной платформы ПЛТБИ
	25 Ноября 2024-30 Сентября 2025
	Содействие в определении круга контактных и охвата кожным тестом на определение ТБИ
	3
	Контактные определены и прошли тест на ТБИ 

	
	
	
	Cодействие ТБ центрам в охвате всех лиц с ТБИ необходимым ПЛТБИ 
	3
	Все лица с ТБИ охвачены ПЛТБИ

	
	
	
	Содействие ТБ центрам в своевременном внесении данных в электронный журнал ТБИ и ПЛТБИ  
	3
	Данные по всем контактным, случаям ТБИ и охвату ПЛТБИ проверяются и вносятся своевременно

	
	
	
	Предоставление аналитического отчета по ТБИ и ПЛТБИ по ГБАО
	3
	Ежемесячный статистический и описательный отчет предоставлен не позднее 5 числа последующего месяца

	Всего: 
	30
	


Минимальные квалификационные требования:
· Высшее медицинское образование (фтизиатрия, инфекционные заболевания, общественное здравоохранение).
· Не менее 5 лет опыта работы в туберкулезной службе.
· Навыки управления и коммуникации с различными структурами здравоохранения.
· Должность открыта для граждан Таджикистана или лиц, имеющих законные полномочия для работы в Таджикистане и постоянно проживающих в ГБАО.
Механизм контрактирования : 
Договор на оказание услуг с фиксированной ценой в таджикских сомони будет заключен с кандидатом, предложение которого наиболее полно соответствует требованиям, описанным в данном запросе. Выполнение всех задач, согласно текущему техническому заданию, осуществляется с 25 ноября 2024 года по 30 сентября 2025 года.
Порядок оплаты оказанных услуг:
Оплата, основанная на результатах, осуществляется по факту исполнения задач по данному Техническому заданию, после получения счета и акта приемки/подтверждения Супервайзером об удовлетворительной сдаче результатов. Оплата будет произведена в таджикских сомони за вычетом налогов, согласно контракту.
Оценка предложений: Оценка предложений будет основываться по нижеследующим критериям: 
1. Соответствующий опыт кандидата (60%)
2. Образование (10%)
3. Финансовое предложение (30%)
Предложения должны содержать:
1. Резюме/CV.
2. Сопроводительное письмо с указанием того, как вышеупомянутое Техническое Задание соотносится с Вашим опытом.
3. Контакты 2 рекомендателей. 
Заявки, не содержащие всех необходимых документов, рассматриваться не будут. Только кандидаты, прошедшие предварительный отбор, будут приглашены на следующий этап процесса отбора.
Формат и сроки подачи:  
1. Предложения должны быть отправлены по электронной почте на адрес procurement.TB.TJ@fhi360.org с указанием в строке темы: “ Consultant on revision of regulatory legal acts in the field of healthcare”.
2. Предложения должны быть получены не позднее 15 ноября, 2024, 17:00 времени Душанбе. Предложения, полученные после этой даты и времени, не будут приниматься. 
3. Уточняющие вопросы будут приниматься до 14 Ноября, 2024 года и должны быть представлены только по электронной почте procurement.TB.TJ@fhi360.org.  
Права:
Все ответы на данный запрос становятся собственностью FHI 360, которая оставляет за собой право:
•	FHI 360 оставляет за собой право отклонить любое предложение на основании несоблюдения участником инструкций, указанных в данном запросе на коммерческое предложение. 
•	Продлить срок подачи предложений на данный запрос после уведомления всех участников.
•	FHI 360 может принять решение о присуждении только части задач в данном запросе на коммерческое предложение или присудить несколько контрактов на основе задач по данному запросу.
•	FHI 360 не будет выплачивать компенсацию ни одному участнику за ответ на данный запрос на коммерческое предложение. 
•	Подача данного запроса не означает, что FHI 360 обязуется присуждать контракт кандидату.
•	Данным запросом FHI 360 не обязывает себя заказывать какое-либо минимальное или максимальное количество услуг или продуктов и не принимает никаких обязательств, финансовых или иных.
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THE SCIENCE OF IMPROVING LIVES
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